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Postbus 1100 
3900 BC Veenendaal 
 
 
Veenendaal, 21 september 2022 
Betreft: schriftelijke vragen aan het college betreffende inzet extra flexibele camera’s 

 
Geacht College, 

De VVD is verontrust over de toenemende problemen rondom vandalisme c.q. vervuiling van onze 

leefomgeving. Zo zien wij signalen waarvan we een aantal als voorbeeld willen aanhalen; het 

bushokje aan de Clauslaan dat al weken in duigen erbij ligt, een vrijwilliger die op Twitter 

aankondigde dat hij stopt met het opruimen van zwerfvuil in het Stadspark omdat het niet meer te 

doen is, het regenboogzebrapad dat voor de 3e keer in korte tijd is beklad. Er zullen ongetwijfeld 

verschillende redenen zijn waarom iemand spullen in de openbare ruimte vervuilt of vernielt. 

Volgens de VVD ligt er echter ook een grote oorzaak in het feit dat de pakkans heel klein is.  

Om die reden heeft de VVD enkele vragen: 

1. Heeft de burgemeester in beeld op welke locaties in Veenendaal het meeste vandalisme 

c.q. vervuiling plaatsvindt? 

2. Deelt de burgemeester onze mening dat de factor kleine pakkans een rol speelt 

waardoor iemand vernielingen en/of bekledingen in de openbare ruimte toebrengt? 

3. Is de burgemeester bereid om extra flexibele camera's in Veenendaal in te zetten om 

hieraan een stop te zetten?  

4. Kunnen dit ook smart camera’s zijn, die ondersteunend functioneren aan handhaving 

zonder inzet van live-time meekijkend menskracht? 

5. Zo ja, hoeveel camera’s zouden dan extra (= boven de reeds bestaande) ingezet kunnen 

worden en voor welke periode? 

Wij zijn benieuwd naar uw reactie, 

Met vriendelijke groet, 

 

  

Namens de fractie van de VVD, 

Yvonne Bottema 

 

 


